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В статье рассматривается русское глагольное предложение с точки зрения прагматических 

стратегий и их возможного влияния на грамматическую и семантическую структуру пред-

ложения. Отмечены некоторые закономерности, обусловленные векторами прагматика – 

семантика и прагматика – грамматика в поле глагольного предложения, характеризуемого 

как определенное лингвистическое построение. Прагматика в поле глагольного предложения 

обнаруживается в разнообразии содержания и форм предложения.
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Verbal Sentence: Pragmatics vs. Semantics, Pragmatics vs. Grammar

Z. L. Nowo enowa

The article discusses a Russian verbal sentence in terms of pragmatic strategies and their predict-

able influence on grammatical and semantic structure of the sentence. Some noticed regularities 

are being discussed. They are determined by vectors pragmatics – semantics and pragmatics – 

grammar in the verbal sentence’s field, which is being treated as a certain linguistic construct. Prag-

matics in the verbal sentence’s field manifests as variability of the content and form of the sentence.
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